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Zápis 
z Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže, rozšířené o doplňkové 

volby do ÚOK CHD,  která se konala dne 2. dubna 2011 v Praze 
 

Účastníci jednání: 

OO ČSCH Benešov (Ladislav Heřman), Beroun (Jaroslav Peták), Brno (Mgr. Zdeněk Nečas), Břeclav 

(Adam Hellinger), České Budějovice (Marta Eliášová), Domaţlice (Jan Dufek), Frýdek-Místek (Karel 

Volný), Havlíčkův Brod (Jan Křivský), Hodonín (Lukáš Marcinkech), Hradec Králové (Jaroslav Kalaš), 

Cheb (Václav Rybáček), Chomutov (Josef Ješetický), Jeseník (Jaroslav Machala), Jihlava (Vojtěch Pelán), 

Jindřichův Hradec (Vladimír Kopřiva), Karviná (Ing. Miroslav Pawlas), Kladno (Ing. Jaroslav Boukal), 

Klatovy (Pavel Volmut), Kolín (Pavel Hrubeš), Kroměříţ (Roman Šesták), Liberec (František Strnad), Louny 

(Václav Stehlík), Mělník (Josef Škoda), Mladá Boleslav (Milan Hradec ml.), Náchod (Jiří Andrš), Nymburk 

(Oldřich Vízek), Olomouc (Zdeněk Šuba), Ostrava (Matěj Petr), Pardubice (Josef Blaţek), Pelhřimov (Marie 

Špátová), Písek (Jindřich Vácha), Plzeň (Ladislav Štolba), Praha-východ (Zbyněk Nenutil), Praha-západ (Ing. 

Richard Konrád), Přerov (Antonín Dočekal), Příbram (Zdeněk Kocourek), Rakovník (Josef Větrovec), 

Rokycany (Petr Macháček), Strakonice (Václav Truhlář), Svitavy (Richard Kořízek), Šumperk (Zdeněk 

Malý), Tábor (Jana Benešová), Trutnov (Jan Moravec), Uherské Hradiště (Ing. Martin Zábrana), Znojmo 

(Alena Polášková). 

Klub chovatelů araukan (Josef Linet), barneveldek (Miroslav Horák), bojových plemen (Boţena 

Macíčková), českých hus (Jan Dědek), českých plemen slepic (Zbyněk Nenutil), chocholatých plemen 

(Milan Hradec ml.), leghornek (Josef Blaţek), maransek (Ing. František Šonka), plymutek (Jaroslav Balcar), 

rodajlendek (Václav Sekáč), sasexek (Adam Hellinger), sebritek (Ivan Zábrana), velsumek (Jiří Král), vlašek 

(Radim Weiter), vodní drůbeţe (Jiří Malák), vyandotek (Pavel Hrubeš). 

ÚOK CHD, RK, předseda sboru posuzovatelů, stálý delegát ČSCH v EE – Jaroslav Bayer, Ing. Richard 

Konrád, Ing. František Šonka, Josef Vilhelm, Jiří Andrš, Václav Brdička, Miloslav Hertl, Ivan Pavel, Peter 

Ţuffa. 

Kandidáti do ÚOK CHD – Antonín Bohuněk st., Josef  Škoda, Ladislav Štolba. 

Hosté – Jiří Král, předseda ÚV ČSCH, Martin Kabát, DiS., generální sekretář ČSCH. 

 

 

Ad 1)  Zahájení, schválení programu, schválení volebního řádu 

     Jednání zahájil Ing. František Šonka, předseda Ústřední odborné komise chovatelů drůbeţe 

(dále jen ÚOK CHD). Účastníci jednání uctili minutou ticha památku zesnulých posuzovatelů 

Miloslava Procházky, Rudolfa Jankovského a dalších chovatelů. Slova se ujal Ing. Richard Konrád 

pověřený řízením konference - přivítal přítomné, seznámil je s průběhem jednání. Josef Vilhelm 

informoval o počtech delegátů přítomných za OO ČSCH – 45 (z celkového počtu 75) a za kluby – 

16 (z celkového počtu 19). Bylo konstatováno, ţe konference je usnášeníschopná.  

     Následovalo schválení programu – ten byl doplněn v bodu č. 1 o schválení volebního řádu a 

doplnění bodu č. 9 „Volba delegáta na Valnou hromadu ČSCH“. Delegáti OO ČSCH, mající hlas 

rozhodující, obdrţeli ţluté hlasovací lístky. Delegáti klubů, mající hlas poradní, dostali zelené 

hlasovací lístky. (Před kaţdým hlasováním OO ČSCH se nejprve vyjádřily kluby – jejich názor byl 

brán jako orientační.) Byl upřesněn volební řád – pořadové číslo před jménem voleného kandidáta 

delegáti na volebním lístku zakrouţkují. Program konference a volební řád byly jednohlasně 

schváleny. 

Program:   1. Zahájení, schválení programu, schválení volebního řádu 

                   2. Volba pracovních komisí – mandátové a návrhové, volební 

                   3. Kontrola usnesení z minulé konference 

                   4. Zpráva o činnosti ÚOK CHD 

                   5. Zpráva o činnosti sboru posuzovatelů drůbeţe 

                   6. Zpráva revizní komise odbornosti    

                   7. Představení kandidátů, doplňující volby do ÚOK CHD 



                   8. Informace stálého delegáta ČSCH v EE (v sekci drůbeţe)  

                   9. Volba delegáta na Valnou hromadu ČSCH  

                 10. Diskuse   

                 11. Usnesení 

                 12. Závěr  

Volební řád: 

- Volit se bude jeden člen ÚOK CHD. Právo volit mají delegáti OO ČSCH, oblastních 

organizací ČSCH a městských organizací ČSCH. Doplňkové volby proběhnou v případě, 

ţe bude přítomen nadpoloviční počet zvaných delegátů (konference bude 

usnášeníschopná). Volby budou tajné. Pořadové číslo před jménem voleného kandidáta 

delegáti na volebním lístku zakrouţkují. 

- První kolo voleb – vítězný kandidát musí získat nadpoloviční počet hlasů přítomných 

delegátů. Pokud se tak nestane, proběhne druhé kolo. 

- Pokud ani ve druhém kole ţádný z kandidátů nedostane nadpoloviční počet hlasů, 

uskuteční se třetí kolo voleb. Toho se účastní dva kandidáti s nejvyšším počtem hlasů.  

 

Ad 2)  Volba pracovních komisí – mandátové a návrhové, volební 

      Byli zvoleni členové společné mandátové a návrhové komise: Josef Vilhelm (za ÚOK CHD), 

Vojtěch Pelán, Jan Dufek – pro 43 delegáti, 2 se zdrţeli. Byli zvoleni členové volební komise: 

Jaroslav Bayer (za ÚOK CHD), Ing. Jaroslav Boukal, Oldřich Vízek – pro 44 delegáti, 1 se zdrţel. 

 

Ad 3)  Kontrola usnesení z minulé konference 

     Kontrolu ukládací části usnesení minulé Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů 

drůbeţe přednesl předseda revizní komise odbornosti Miloslav Hertl. Všechny body byly splněny, 

kromě bodu č. 2 ve znění „ÚOK CHD ve spolupráci se Školním statkem v Opavě připravit 

podmínky pro testování a uzavřít smlouvu na testování drůbeţe v testovací stanici v Opavě od roku 

2011“.  

 

Ad 4)  Zpráva o činnosti ÚOK CHD 

     Zprávu přednesl Ing. František Šonka, předseda ÚOK CHD. V úvodu konstatoval, ţe průběţné 

informace o činnosti odbornosti jsou zveřejňovány v časopise Chovatel a na webu ČSCH. Uvedl, 

ţe v roce 2010 majitelé plemenných a šlechtitelských chovů drůbeţe a pobočky PKD obdrţeli 

celkem 109.800,-Kč. Klub chovatelů českých hus a Klub chovatelů českých plemen slepic dostaly 

v loňském roce prostřednictvím Výzkumného ústavu ţivočišné výroby v Praze-Uhříněvsi dotaci 

celkem 24.000,- Kč. Dvacet dva majitelů genetických zdrojů českých hus a českých hus 

chocholatých získalo v roce 2010 dohromady dotaci 112.200,- Kč. Dotace na jedno zvíře činila 

600,- Kč. Osm majitelů genetických zdrojů českých slepic zlatých kropenatých získalo v roce 2010 

dotaci 63.000,- Kč. Dotace na jedno zvíře činila 300,- Kč. Bylo řešeno znovuotevření testování ve 

Školním statku Opava. Krátce před návozem násadových vajec velkých a zdrobnělých velsumek 

bylo testování (z personálních důvodů ve školním statku) odvoláno. Začalo se jednat se Školním 

statkem v Horšovském Týnu. U Pavla Hrubeše byla zřízena dílčí testovací stanice zdrobnělých 

českých slepic. Byla navázána spolupráce se Zooparkem Vyškov, pracuje se na navázání 

spolupráce se Zoo Chomutov. Bylo jednáno s výrobcem nánoţních krouţků na drůbeţ, byly 

upřesněny změny v tloušťce krouţku a popisu. ÚOK CHD bude jednat prostřednictvím Jaroslava 

Bayera s výrobcem nánoţních krouţků o dodání krouţků nejpozději do 10. února. ÚOK CHD byla 

nucena po letitých urgencích a snaze věc napravit pozastavit činnost pěti klubů. Nejsme schopni 

obhájit existenci těchto klubů, uvedl Ing. František Šonka – nefungují, nemají v pořádku evidenční 

náleţitosti. Bylo rozhodnuto o pořádání mezinárodního školení posuzovatelů drůbeţe v Hradci 

Králové (s praktickou částí konanou v Třebechovicích pod Orebem při III. Celostátní výstavě 

mladé drůbeţe). 

 

Ad 5)  Zpráva o činnosti sboru posuzovatelů drůbeže 

     Se zprávou vystoupil Ivan Pavel, předseda sboru posuzovatelů drůbeţe. Z počtu 60 

posuzovatelů je jich aktivních 50. Nedaří se nahrazovat posuzovatelé, kteří ze zdravotních či 

věkových důvodů odejdou. Konstatoval, ţe řada stíţností chovatelů na posuzování je oprávněná. 

Na výstavách je velkým problémem neváţení drůbeţe. Uvedl, ţe kvalita vystavované drůbeţe se 

rapidně sniţuje. Výrazně se mění sortiment vystavené drůbeţe, chovatelé často dovezou plemena, 

která po čase zase mizí. Dováţí se drůbeţ ze Straubingu – většinou se jedná o braková zvířata. To, 

ţe se posuzovatelé mnohdy rozcházejí v hodnocení je dáno tím, ţe na takzvaných pouťových 

výstavách neposuzují tak přísně, ale kaţdý vystaveným zvířatům slevuje jinak. Uvedl, ţe jiţ nejsou 



svazové líhně, chovatel co vylíhne, to vystavuje, neprovádí se důsledná selekce. Dále informoval o 

specializaci a kategorizaci posuzovatelů drůbeţe. 

 

Ad 6)  Zpráva revizní komise odbornosti 

     Zprávu přednesl Miloslav Hertl, předseda revizní komise. Revize hospodaření za rok 2010 

doposud neproběhla, jelikoţ nebyla ukončena účetní uzávěrka. Dne 1. dubna 2011 byla provedena 

revize činnosti. 
- Byla provedena kontrola, kolik klubů zaslalo seznamy svých členů (včetně členství v ZO 

ČSCH). Datum zaslání bylo určeno do 31. 3. 2011. K tomuto dni z devatenácti klubů 

odevzdalo seznam sedm klubů: Klub chovatelů araukan, bojových plemen, sebritek, 

velsumek, vlašek, vodní drůbeţe, zakrslé a zdrobnělé drůbeţe. Revizní komise doporučuje 

prodlouţit termín dodání o jeden měsíc do 30. dubna 2011. 

- Byly kontrolovány soupisové archy výstav odevzdané posuzovateli drůbeţe. Do 1. února 

2011 neodevzdalo tyto archy celkem 18 posuzovatelů, kteří museli být urgováni. I přes 

upozornění polovina z nich na začátku školení (konaného ve dnech 19. a 20. února 2011) 

neměla tyto záleţitosti v pořádku. Revizní komise doporučuje propříště zveřejňovat ve 

věstníkové části časopisu Chovatel a na webových stránkách ČSCH seznam posuzovatelů, 

kteří si neplní svoje povinnosti. 

- Byla provedena kontrola usnesení z minulé Ústřední konference delegátů odbornosti 

chovatelů drůbeţe. V ukládací části nebyl splněn bod č. 2. Revizní komise doporučuje 

jednat s jinou testovací stanicí při některém školním statku střední zemědělské školy. 

- Revizní komise průběţně kontroluje plnění usnesení vzešlých z jednotlivých jednání ÚOK 

CHD a Rady Plemenné knihy drůbeţe. Nebyl splněn bod: Ing. Richard Konrád navrhne na 

jednání ÚV ČSCH sankční doloţku k hospodářské smlouvě s výrobcem nánoţních 

krouţků. Revizní komise doporučuje na nejbliţším jednání ÚV ČSCH zajistit nápravu. 

- Průběţně probíhá kontrola řádného vyplňování oceňovacích lístků na různých výstavách 

všech stupňů. Situace se nepatrně zlepšila, stále je však co zlepšovat. Oceňovací lístek 

musí jasně ukázat přednosti a vady zvířete, aby byl pro chovatele přínosem. Revizní 

komise doporučuje ve sboru posuzovatelů drůbeţe toto znovu projednat a trvat na řádném 

vyplňování oceňovacích lístků, aby nedocházelo ke zbytečným stíţnostem. 

- Byla provedena kontrola uhrazení faktur za nánoţní krouţky na drůbeţ pro rok 2011. 

Dosud nezaplatil OO ČSCH Třebíč. Revizní komise doporučuje krouţky neodesílat, dokud 

nebude faktura uhrazena. 

- Kontrola hospodaření vzhledem k nedokončené účetní uzávěrce nemohla být provedena. 

Revizní komise doporučuje kontrolu provést do 30. června 2011 a informovat o kontrole ve 

věstníkové části časopisu Chovatel a na webových stránkách ČSCH. 

 

Ad 7)  Představení kandidátů, doplňující volby do ÚOK CHD 

     Jaroslav Bayer, člen volební komise, uvedl jednotlivé kandidáty do ÚOK CHD (volil se jeden 

člen ÚOK CHD namísto zesnulého Miloslava Procházky). Poté se kandidáti sami krátce 

představili:  

- Antonín Bohuněk st. – navrhuje Klub chovatelů plymutek, člen ČSCH od r. 1958, vzdělání 

v oboru zemědělství, spoluautor minulého Vzorníku plemen drůbeţe, dnes chovatel 

plymutek. V ÚOK CHD chce pomoci s výchovou mladých chovatelů drůbeţe. 

- Josef Škoda – navrhuje ZO ČSCH Byšice, dříve člen ÚV ČSCH a ÚKPM. V ÚOK CHD 

chce pomoci s výchovou mladé generace chovatelů drůbeţe. 

- Ladislav Štolba – navrhuje ZO ČSCH Nýřany, řadu let byl členem ÚOK CHD, připravoval 

adepty na posuzovatele drůbeţe, dnes opět přípravu převzal po zesnulém Miloslavu 

Procházkovi. V ÚOK CHD se chce věnovat přípravě adeptů na posuzovatele a výchově 

mládeţe. 

Následovaly tajné volby. Výsledek doplňujících voleb na místo jednoho člena ÚOK CHD: 1. 

Ladislav Štolba – 25 hlasů, 2. Josef Škoda – 20 hlasů, 3. Antonín Bohuněk st. – 0 hlasů. Nový člen 

ÚOK CHD byl zvolen v prvním kole voleb. 

 

Ad 8)  Informace stálého delegáta ČSCH v EE (sekce drůbeže) 

     Se zprávou vystoupil Peter Ţuffa, člen ZO ČSCH Kunovice, stálý delegát ČSCH v EE (sekce 

drůbeţe) a člen standardové komise EE. ČSCH zastupuje jiţ 10 let. Informoval, ţe od příštího roku 

bude kaţdý delegát v EE zastupovat pouze jeden stát. Uvedl, ţe při dalších evropských výstavách 

budou slevu na klecném hradit mladým chovatelům mateřské svazy. Na evropských výstavách 

budou moci posuzovat pouze posuzovatelé, kteří budou schopni komunikovat s ombudsmanem. 

Referoval o tom, ţe německý typ české husy, vystavovaný v zahraničí, bude mít jiný standard neţ 



typická česká husa. Informoval i připravované změně reglementu EE. Poděkoval Ivanu a Martinovi 

Zábranovým za zajištění násadových vajec sebritek, které dovezl na jednání EE.  

 

Ad 9)  Volba delegáta na Valnou hromadu ČSCH 

     Jako delegát byl navrţen Ing. František Šonka. Návrh schválilo 44 delegátů (jeden delegát jiţ 

odešel). 

 

Ad 10)  Diskuse 

Ladislav Štolba – poděkoval delegátům za zvolení do ÚOK CHD. Informoval o kategorizaci a 

specializaci posuzovatelů drůbeţe. Změna – Ing. Richard Konrád – II. kategorie, Josef Škoda – I. 

kategorie, specialista na kachny a bojová plemena. Doporučuje domluvit s výrobcem nánoţních 

krouţků distribuci krouţků do 10. února. Reagovala Eliška Stejskalová – posunutí termínu s sebou 

můţe přinést dřívější uzávěrku objednávek. 

Pavel Hrubeš – konstatoval, ţe kartičky s čárovými kódy (u prodejných zvířat) se na celostátních 

výstavách ztrácejí. Zvířata nejsou prodána, ale kódy na klecích nejsou vyvěšené. Kartičky seberou 

zahraniční návštěvníci nebo naši chovatelé, kteří konkurenci blokují prodej zvířat. Reagoval 

Oldřich Vízek – na letošní krajské výstavě Středočeského kraje byly kaţdý den na klec dávány 

kartičky jiné barvy. Dále reagoval Martin Kabát, DiS. - kartičky jiných barev se doplňovaly i na 

loňské celostátní výstavě drobného zvířectva. 

Ing. Miroslav Pawlas – navrhl, aby kupující spolu s potvrzením o prodeji dostal i lístek „Prodáno“, 

který vyvěsí na klec.  

Václav Sekáč – uvedl, ţe se nedají sehnat malé rozevírací krouţky pro chovy s rodokmenovým 

líhnutím. Reagoval Roman Šesták – jako náhradu lze pouţít barevné elektrikářské buţírky. 

Josef Blaţek – přimlouvá se za dřívější dodání krouţků – do 10. února. Doporučil, aby i delegáti 

klubů měli hlas rozhodující. Pozastavil se nad tím, ţe má být rušena Ústřední komise pro práci 

s mládeţí (ÚKPM). Reagoval Vladimír Kopřiva – upřesnil, ţe ÚKPM nemůţe být volena, nemá 

svou revizní komisi – neodpovídá to Stanovám ČSCH. ÚKPM můţe být pouze jako pracovní 

komise ÚV ČSCH.  

Ing. Richard Konrád – uvedl, ţe pozměňování Stanov ČSCH se připravovalo v souvislosti se 

změnou Občanského zákoníku. Jeho projednávání však bylo odloţeno – nejdříve se o něm bude 

v Parlamentu ČR diskutovat v polovině příštího roku. (K Občanskému zákoníku se sešlo 7000 

připomínek). ČSCH jedná se včelaři, myslivci, rybáři a zahrádkáři – svazy se dohodly na 

jednotném postupu a připomínkování, aby v Občanském zákoníku nebyly pro svazy likvidační 

záleţitosti.  

Miloslav Hertl – informoval o svojí připomínce k věcnému návrhu Stanov ČSCH. Doporučuje, aby 

50 % hlasů na konferencích měly OO ČSCH a 50 % hlasů kluby. 

Peter Ţuffa - na mezinárodním školení posuzovatelů drůbeţe konaném v září v Hradci Králové (s 

praktickou částí v Třebechovicích pod Orebem) budou hodnocena jak vybraná zvířata vystavená na 

III. CVMD, tak zvířata dovezená přímo na školení. Oslovil delegáty klubů, aby podpořili III. 

CVMD. 

Josef Linet – vznesl dotaz, proč araukany na EV 2004 neposuzoval český posuzovatel. Reagoval 

Peter Ţuffa – uvedl, ţe při delegování posuzovatelů je přihlíţeno k tomu, jakou mají posuzovatelé 

specializaci.  

Miloslav Hertl – pozval přítomné k obeslání a návštěvě III. CVMD v Třebechovicích pod Orebem 

a posuzovatele na mezinárodní školení posuzovatelů drůbeţe. Akci zaštítil Královéhradecký kraj a 

primátor města Hradec Králové. Akce bude mít hodnotný doprovodný program.  

Vladimír Kopřiva – optal se, jestli zvířata dovezená na školení budou osvobozena od poplatků. 

Reagoval Miloslav Hertl – poplatky za zvířata určená na školení nebudou vybírány. 

Miroslav Horák – konstatoval, ţe se snaţil oţivit Klub chovatelů australek. V současnosti je však 

více zájem o „sportovní“ plemena drůbeţe. 

Ivan Pavel – uvedl, ţe araukany na EV 2004 byly posouzené správně podle evropského standardu. 

Upozornil, ţe na našich celostátních výstavách se objevují nestandardní zvířata. Dále přiblíţil svoji 

činnost v komisi pro přípravu věcného návrhu Stanov ČSCH. Navrhoval „zrovnoprávnění“ klubů, 

ale byl se svým názorem osamocen.  

Zdeněk Kocourek – potvrdil zhoršující se kvalitu vystavovaných zvířat. U plemen, kde se dováţejí 

ze zahraničí násadová vejce nebo chovná zvířata, je patrné zlepšení. Konstatoval, ţe pozornost se 

věnuje spíše národním plemenům.  

Peter Ţuffa - vyzval, aby chovatelé a kluby zasílali na adresu ÚOK CHD fotografie drůbeţe (třeba i 

s vadami) – v EE a ČSCH bude vytvořena databáze fotografií. 

Jiří Andrš – doporučil, aby bylo u fotografií uvedeno, co je vada v českém vzorníku, německém, 

anglickém... Dále vznesl dotaz týkající se počtu adeptů na posuzovatele drůbeţe. Reagoval Peter 

Ţuffa – při posuzování na evropských výstavách platí evropský vzorník. Poté reagoval Ladislav 



Štolba – letos můţe jít ke zkouškám šest adeptů, otázkou je, jestli se přihlásí. Konstatoval, ţe zájem 

o adeptování je, pak se adepti seznámí s látkou, kterou je nutné nastudovat, a to je odradí.  

Jiří Král – pozdravil účastníky konference, doporučil, aby na příštím jednání byl k dispozici 

dataprojektor.  

Martin Kabát, DiS. – těší ho, ţe se na této konferenci řeší chovatelské záleţitosti, ne ţe se jenom 

kritizuje.  

Ing. Richard Konrád – podal informaci o připravovaném vzdělávacím a investičním projektu 

financovaném z dotací Evropské unie. Reagoval Vladimír Kopřiva – vyjádřil svůj nesouhlas 

s připravovaným projektem. Dále reagoval Miloslav Hertl – projekt odsouhlasila Valná hromada 

ČSCH. Vznesl dotaz, co bude, kdyţ projekt nevyjde. 

Jaroslav Balcar – optal se, proč dosud nebyl zveřejněný seznam uznaných plemenných chovů. 

Reagovala Eliška Stejskalová – zatím je uznáno málo chovů, čeká se, jestli se ještě někdo 

nepřihlásí. Reagovalo několik delegátů – uznané chovy je nutné zveřejňovat průběţně. Data 

v Plemenné knize drůbeţe je nutné urychleně zpracovat. 

Ladislav Štolba – poznamenal, ţe barevnými elektrikářskými buţírkami lze značit kuřata 

v kmenových chovech, ne v chovem s rodokmenovým líhnutím. Reagoval Roman Šesták – uvedl, 

ţe má s elektrikářskými buţírkami opravdu dobré zkušenosti. 

Ivan Zábrana – konstatoval, ţe v současnosti u nás není výrobce rodokmenných kuřecích známek, 

protoţe o ně není velký zájem. Navrhuje udělat průzkum, kolik známek by bylo potřeba, a oslovit 

výrobce. 

Antonín Bohuněk st. – upozornil, ţe v Týništi nad Orlicí je moţné sehnat krouţky pro exoty, které 

by se moţná daly pouţít. 

Martin Kabát, DiS. – informoval přítomné o připravované diskusi na webových stránkách ČSCH. 

Diskuse bude přístupná jen pro členy ČSCH. Chovatel vyplní formulář, zašle ţádost a za poplatek 

100 Kč mu bude zaslán kód.  

Ing. Richard Konrád – vznesl dotaz, jestli chce ještě někdo v diskusi vystoupit. Vzhledem k tomu, 

ţe se jiţ nikdo nepřihlásil, diskusi zakončil. 

 

Ad 11)  Usnesení 
     Následovalo schválení usnesení, k navrhované body byly doplňovány a upravovány. V průběhu 

jednání konference odešlo šest delegátů. 39 delegátů jednohlasně schválilo následující usnesení. 

Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeţe, rozšířená o doplňkové volby do ÚOK 

CHD, konaná dne 2. dubna 2011 v Praze 

Schvaluje: 

1. Program doplněný v bodu č. 1 o schválení volebního řádu a doplnění bodu č. 9 „Volba 

delegáta na Valnou hromadu ČSCH“. 

2. Volbu společné mandátové a návrhové komise ve sloţení: Josef Vilhelm, Vojtěch Pelán a 

Jan Dufek. 

3. Volbu volební komise ve sloţení: Jaroslav Bayer, Ing. Jaroslav Boukal, Oldřich Vízek. 

4. Výsledek doplňujících voleb na místo jednoho člena Ústřední odborné komise chovatelů 

drůbeţe (dále jen ÚOK CHD): 1. Ladislav Štolba – 25 hlasů, 2. Josef Škoda – 20 hlasů, 3. 

Antonín Bohuněk st. – 0 hlasů. 

5. Jako delegáta na Valnou hromadu ČSCH předsedu ÚOK CHD Ing. Františka Šonku. 

Bere na vědomí: 

1. Zprávu o činnosti ÚOK CHD přednesenou Ing. Františkem Šonkou. 

2. Kontrolu ukládací části usnesení minulé Ústřední konference delegátů odbornosti 

chovatelů drůbeţe, kterou přednesl předseda revizní komise odbornosti Miloslav Hertl. 

(Všechny body byly splněny, kromě bodu č. 2 ve znění „ÚOK CHD ve spolupráci se 

Školním statkem v Opavě připravit podmínky pro testování a uzavřít smlouvu na testování 

drůbeţe v testovací stanici v Opavě od roku 2011“.) 

3. Zprávu předsedy sboru posuzovatelů Ivana Pavla o činnosti sboru posuzovatelů drůbeţe. 

4. Revizní zprávu předsedy revizní komise odbornosti Miloslava Hertla za rok 2010. 

5. Zprávu Petera Ţuffy, stálého delegáta ČSCH v EE (v sekci drůbeţe) a člena standardové 

komise drůbeţe v EE. 

6. Jednotlivé diskusní příspěvky. 

Ukládá: 

1. ÚOK CHD zajistit na příští Ústřední konferenci delegátů odbornosti chovatelů drůbeţe 

dataprojektor. 

2. ÚOK CHD prověřit moţnost zajištění menších značek pro mladou drůbeţ. 

3. ÚOK CHD jednat se Školním statkem v Horšovském Týnu o moţnostech testování drůbeţe. 

4. ÚOK CHD jednat se zooparky o moţné propagaci drůbeţe různých plemen. 



5. ÚOK CHD jednat s výrobcem nánoţních krouţků o distribuci krouţků na drůbeţ nejpozději 

do 10. 2. daného roku. 

6. Ing. Richardu Konrádovi projednat na nejbliţším jednání ÚV ČSCH sankční doloţku 

k hospodářské smlouvě s výrobcem nánoţních krouţků na drůbeţ. 

7. ÚOK CHD soustředit fotografie drůbeţe dodané chovateli a chovatelskými kluby. (Budou 

pouţity na vytvoření databáze fotografií v EE a ČSCH.) 

8. ÚOK CHD zveřejnit v časopise Chovatel usnesení z Ústřední konference delegátů 

odbornosti chovatelů drůbeţe a na webových stránkách ČSCH celý zápis z této konference. 

9. Tajemnici odbornosti zveřejňovat v časopise Chovatel a na webu ČSCH průběţné 

informace o uznaných kontrolovaných chovech drůbeţe. 

10. Tajemnici odbornosti urychleně zpracovat data v Plemenné knize drůbeţe a zveřejnit je 

v Chovateli č. 6/2011 a na webu ČSCH. 

11. ÚOK CHD řešit plemenitbu českých slepic zlatých kropenatých. 

Josef Vilhelm, Vojtěch Pelán, Jan Dufek, členové mandátové a návrhové komise. 

 

Ad 12)  Závěr 
     Jednání zakončil Ing. František Šonka, předseda ÚOK CHD. Poděkoval přítomným za 

konstruktivní jednání a popřál jim úspěšný rok 2011. 

 

 

 

Zapsala – Eliška Stejskalová 

Ověřovatelé zápisu – Jaroslav Bayer, Josef Vilhelm 

Provozní zabezpečení konference – Václav Stehlík      
 

 


